



关于召开第十届孔子学院大会的通知

各孔子学院（课堂）：

第十届孔子学院大会定于2015年12月6日-7日（5日全天报到）在中国上海市举行，热烈欢迎各大学校长、孔子学院中、外方院长和部分孔子课堂代表参加大会（注：不包括2015年5月31日后赴任的中方院长）。如校长、副校长同时要求参会，请与总部相关处联系。

请于11月15日前登陆 <http://signup.hanban.org> 报名，提交孔子学院（课堂）信息卡和大会交流材料。鼓励你们在校长、院长论坛上发言，并在报名时提出具体申请和发言提纲，大会组委会将进行统筹安排。

孔子学院总部承担各国正式参会代表会议期间的食宿费用，往返国际旅费（经济舱）请从孔子学院年度项目经费中列支。

附件：第十届全球孔子学院大会日程（草案）





October 25th, 2015

Notice – The 10th Global Confucius Institute Conference

To all Confucius Institutes (Classrooms),

The 10th Global Confucius Institute Conference will take place from December 6th to 7th, 2015 (registration on 5th) in Shanghai, China. We are looking forward to the attendance of senior leadership of the host institutions, directors from both the host institutions and the partner universities in China (except the Chinese Directors taking post after May 31st, 2015) as well as representatives of selected Confucius Classrooms. If both the President and Vice President of the same host university wish to attend the Conference, please contact the relevant divisions at the Headquarters.

For all delegates, please log on to <http://signup.hanban.org> to complete the online registration, submit CI/CC Information Cards and Reference Materials for the Conference before November 15th. You are encouraged to speak at the Presidents' or the Directors' Forum. Please apply specifically during your online registration as well as submit the outline of your presentation. The organizing committee will make arrangements based on the overall applications.

The Confucius Institute Headquarters will cover the room and board of all official delegates during the Conference, please get reimbursement of round trip international travel expenses (economy class) from the CI annual project funds.

Attachment: The 10th Confucius Institute Conference Programme (Draft)

The Confucius Institute Headquarters

